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Abstract (en)
[origin: US4586805A] PCT No. PCT/EP81/00080 Sec. 371 Date Aug. 3, 1981 Sec. 102(e) Date Aug. 3, 1981 PCT Filed Jun. 23, 1981.In a device for
developing of photo material in a treatment container (11) a plurality of supply containers (20) for different treatment liquids (22) are provided which
are controlled with gas pressure by a gas line (57) connected thereto. In this case the treatment liquid (22) is fed through an associated feed pipe
(56) into a collection line (34). This is defined by a distributor valve (70) in accordance with a control program. In order to develop reliable and simple
devices, the flow paths (56,34,42) of the treatment liquid (22) from the different supply containers (22) to the treatment container (11) should be free
of valves and the distributor valve should only be admitted by the gas, whereby the controlled outlet of the distributor valve is relieved from the gas
pressure (58) at the end of an operating phase. A sensor (59) reacts on the flow of the treatment liquid and actuates a timer which after a certain
time period again switches the distributor valve.

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum Entwickeln von Fotomaterial in einem Behandlungsgefäß (11) sind eine Anzahl von Vorratsbehältern (20) für
verschiedene Behandlungsflüssigkeiten (22) vorgesehen, die jeweils von einer an ihnen angeschlossenen Gasleitung (57) mit Gasdruck angesteuert
werden. In diesem Fall steigt durch eine zugehörige Steigleitung (56) die Behandlungsflüssigkeit (22) in eine Sammelleitung (34). Dies wird
von einem Verteilerventil (70) nach einem Steuerprogramm bestimmt. Um eine zuverlässige und einfache Vorrichtung zu entwickeln, sollen die
jeweiligen Strömungswege (56, 34, 42) der Behandlungsflüssigkeit (22) von den verschiedenen Vorratsbehältern (22) bis zum Behandlungsgefäß
(11) ventilfrei sein und das Verteilerventil lediglich gasbeaufschlagt sein, wobei der jeweils angesteuerte Ausgang des Verteilerventils am Ende einer
Arbeitsphase vom Gasdruck (58) entlastet wird. Ein Sensor (59) spricht auf die Strömung der Behandlungsflüssigkeit an und setzt ein Zeitschaltwerk
in Gang, das nach Ablauf einer einstellbaren Zeitdauer das Verteilerventil weiterschaltet.
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